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Szóbeli választ iEénvlő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 . évi

OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igényl ő kérdést kíváno k

benyújtani

Dr. Palkovics László innovációs és technológiai miniszterhe z

„Mikor hoz döntést a kormány CEU ügyben?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2018. április 13-án egy magas szintű delegáció utazott el egészen New Yorkig, hogy
megnézze : az ottani CEU-n, vagyis a Bard College-on valódi képzés folyik-e . Odamentek
tehát, jól megtekintették, nyilatkoztak arról, hogy megtekintették, aztán rájöttek : továbbra sem
tudnak tenni semmit . Hiszen ahogy utána miniszter úr is fogalmazott : szakértők bevonása
szükséges annak megállapításához, hogy valódi képzés folyik-e a CEU-n, és csak utána tudják
– ha tudják – aláírni a nemzetközi megállapodást a CEU-val .

A delegáció minden tagjához írásbeli kérdéssel és közérdekű adatigényléssel is fordultam, és
azon kívül, hogy végre testközelből láttak egy világszínvonalú képzést biztosító intézményt,
nem sok minden derült ki . Egy valami viszont biztosan : Önök politikai döntések okán csak az
időh>í7ásban érdekeltek. Nem lennénk meglepve, hogyha még egy, a CEU oktatását vizsgál ó
vizsgáló albizottságot vagy éppen kormánybiztost is kineveznének . Persze, ez utóbbit inkább
olyan célokra használják, mint hogy Seszták Miklósnak legyen pozíciója.

Minden szempont alapján egyértelmű tehát, hogy a CEU minden feltételt teljesített, eg y
egyébként alkotmányellenes törvény alapján . Emlékezzünk is erre vissza: Önök azt mondták,
hogy a törvényeket mindenkinek, így a CEU-nak is be kell tartani . Csak hogy az őket
korlátozó törvényeket Önök utólag alkották meg . Olyan törvény felhívására szólítottak fel ,
ami még hatályban sem volt.

országgyűlési képviselő



Ön is ott volt New Yorkban, és látta a CEU amerikai kampuszán valódi oktatás folyik .
Miniszter úr: miért húzzák az időt? Milyen határidőt adott meg a szakértőknek a szakértő i
anyagok elemzésére? Mikor hozzák nyilvánosságra ezeket a szakért ői anyagokat? A kormány
elé terjeszti-e a szakértői anyagokat, várható-e, hogy egy újabb politikai döntésse l
megvétózzák a nemzetközi megállapodás megkötését, így valóban veszélybe kerülhet a
legjobb hazai felsőoktatást biztosító egyetem?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2018. június 8 .

Tisztelettel :

Dr. Hadházy Ákosi
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